
 

Αθήνα, 7 Φεβρουαρίου 2022 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών   

Θέμα: «Άμεσα έργα υποδομής για την απρόσκοπτη, γρήγορη και ασφαλή 

πρόσβαση των Θεσσαλονικέων στο Παιδιατρικό Νοσοκομείο στο 

Φίλυρο».  

Χάρη στη δωρεά του Ιδρύματος «Σταύρος Νιάρχος» και τις προσπάθειες της 

ηγεσίας του Υπουργείου Υγείας επί Κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, ένα πάγιο αίτημα 

δεκαετιών των πολιτών της Θεσσαλονίκης γίνεται πραγματικότητα με το υπό 

ανέγερση Παιδιατρικό Νοσοκομείο στο Φίλυρο. Η θέση κατασκευής ωστόσο, 

καθιστά αναγκαίο τον ανασχεδιασμό των οδικών αξόνων που οδηγούν στην 

περιοχή της τοπικής κοινότητας Φιλύρου προκειμένου να εξασφαλιστεί η 

απρόσκοπτη, ασφαλής και γρήγορη πρόσβαση στο Νοσοκομείο.  

Δυστυχώς, η Κυβέρνηση της ΝΔ αγνόησε πλήρως τις τεκμηριωμένες προτάσεις 

που κατέθεσαν από κοινού οι Δήμαρχοι της Δυτικής Θεσσαλονίκης με επιστολή 

τους προς τον Πρωθυπουργό για ολοκληρωμένες παρεμβάσεις στο 

υφιστάμενο άκρως επικίνδυνο και ανεπαρκές οδικό δίκτυο. Όπως προκύπτει 

από την πρόσφατη προκήρυξη του διαγωνισμού για την ανάδειξη αναδόχου 

του έργου «Κατασκευή υποδομών νέου Νοσοκομείου Παίδων στην περιοχή του 

Φιλύρου Θεσσαλονίκης», με προϋπολογισμό 6,2 εκατ. ευρώ (με ΦΠΑ) και με 

προαίρεση 3 εκατ. ευρώ (με ΦΠΑ) από την πλευρά του κυρίου του έργου, οι 

παρεμβάσεις που αναμένεται να πραγματοποιηθούν θα έχουν εμβαλωματικό 

χαρακτήρα και δεν θα επιλύουν ουσιαστικά και ολοκληρωμένα το μείζον αυτό 

πρόβλημα, δηλαδή του ασφαλούς οδικού δικτύου. Όπως αντιλαμβάνεστε αυτός 

θα είναι ο οδικός άξονας που θα οδηγεί τους πολίτες της Θεσσαλονίκης και 

όλης της Βόρειας Ελλάδας μαζί με τα ασθενούντα παιδιά τους στο εν λόγω 

Νοσοκομείο. 

Κατόπιν όλων των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1.Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί το Υπουργείο προκειμένου να 

επανασχεδιαστεί και να βελτιωθεί  ουσιαστικά το υφιστάμενο οδικό 

δίκτυο που οδηγεί στο υπό ανέγερση Παιδιατρικό Νοσοκομείο 

Θεσσαλονίκης; 

2.Σκοπεύει το Υπουργείο να λάβει επιτέλους υπόψη του τις 

επισημάνσεις-προτάσεις των φορέων της πόλης και να προχωρήσει σε 

ολοκληρωμένες και όχι εμβαλωματικές λύσεις; 
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